



RENCONTRES INTERNATIONALES



26 février 2013, 16h-17h30 / AGRICENTER - Hall 4 *

ISOBUS

Les industriels de l'Agroéquipement agissent pour assurer la compatibilité
Agricultural machinery manufacturers' actions for compatibility

Cette conférence présentera les dispositions prises conjointement au niveau international par les fournisseurs pour garantir l'interopérabilité des équipements et logiciels « compatibles ISOBUS » et asseoir la confiance des utilisateurs.

This conference aims at showing the achievements that were jointly reached by manufacturers at international level in order to assess compatibility of "ISOBUS compatible" products and to reinforce users' confidence.

PROGRAMME– PROGRAMME-PROGRAMME-PROGRAMME– PROGRAMME

Introduction

- Lionel LEVEILLE / **SULKY-BUREL**
- Jean-François GOUPILLON / **AXEMA**

AEF, actions pour la certification et la promotion des produits compatibles ISOBUS

AEF, acting for compatibility assessment and promotion of ISOBUS compatible products

- Carine Perrin / **Agricultural industry Electronics Foundation (AEF)**

CCI : une approche d'ISOBUS concertée entre fabricants

CCI: a cross-manufacturer approach to ISOBUS

- Timur Dzinaj / **Competence Center ISOBUS (CCI)**

ISOXML et gestion des tâches avec farmpilot : exemple d'un service existant

ISOXML and task management with farmpilot: example of an existing service

- Nikolaus Gouders / **arvato System**
- Christian Adler / **KUHN**

Soutien à la conception d'électroniques ISOBUS

ISOBUS technical support to OEMs

- Yannick Guyomarch / **KEREVAL**

Echanges et Conclusion

Discussion and conclusion

Contact : Jean-François GOUPILLON, AXEMA, jf.goupillon@axema.fr, +33(0)1 42 12 85 93

* La salle se situe dans l'enceinte du SIMA accessible seulement avec un ticket ou code d'entrée

* Room is located within the SIMA area which is only accessible with a SIMA entrance code or pass